



Galleries
Lafayette

Food



GALERIES LAFAYETTE

ALL ABOUT FOOD

Am 15.09.2014 eröffnete das berühmte Kaufhaus Galeries Lafayette in Paris seinen Gourmet-Tempel: Galeries Lafayette's Maison & Gourmet.

Auf einem Stockwerk mit über 3.600m² kann das französische Lebensgefühl und seine einzigartige Geschmackswelt entdeckt werden. Von Frischwaren-Theken, Feinkost-Abteilung, französischen und internationalen Spezialitäten bis hin zur Saft- und Sushi Bar kann der Kunde nicht nur dort einkaufen, sondern sich auch vor Ort kulinarisch verwöhnen lassen.

Das Konzept wurde mit internen Designern des Kaufhauses realisiert und von Schweitzer Project umgesetzt. Materialien wie Naturholz, Schiefer, Ziegel, Inox und Glas lassen den restaurierten Teil des französischen Traditionskaufhauses in neuem Glanz erscheinen.

Ein wahres Spezialitäten-Feuwerk von frischen Produkten, Feinkost und Delikatessen wird dem Kunden hier angeboten und lädt ihn auf eine kulinarische Reise ein.

On 15th September 2014, the famous French department store Galeries Lafayette in Paris opened its gourmet temple: Galeries Lafayette's Maison & Gourmet.

On an entire floor with more than 3.600m² of sales area you can experience the French atmosphere of life and unique world of taste. The customer has the possibility to choose from a variety of fresh products, gourmet items, French and international specialities, a juice and sushi bar, furthermore he can enjoy culinary delights directly on-site.

This new concept was a collaboration of internal designers of the department store, who realized the concept, and Schweitzer Project who was responsible for the implementation. Materials like nature wood, slate, tiles, stainless steel and glass let the department appear in a totally new splendour.

A real firework of fresh products, specialities and delicatessen is offered and lets the consumer immerse in the fascinating gourmet world.

Build by us. We think retail!













LA
TABLE
DU
FROMAGER



LE BEURRE BORDIER
Esprit de Beurre



schweitzer 

We think retail!

schweitzer 

Industriezone 7/9 | I-39025 Naturns | Tel. +39 0473 670 670
info@schweitzerproject.com | schweitzerproject.com